
Møtereferat etter styremøte 20.08.19 
Sted: Bakerovnsgrenda 58 

Dato: 20.08.19 

Klokkeslett: 20:00-22:00 

Deltakere: Kristoffer Nissen (leder), Jan Olav Kjøde (styremedlem), Line Victoria Bergh 
(styremedlem) og Cecilie Ringnes (styremedlem)  

Punkter på sakslisten 
 

1. Oppsummering ekstraordinær generalforsamling og status/resultat/restanser ny trapp  
v/Jan Olav 
Trappen har blitt veldig flott! Ingen restanse ift arbeidet som er gjort. Ny port inn til Topaas midt i 
trappen tar Eirik Topaas ansvar for etter hvert. 

2. Status vedlikeholdsplan v/Cecilie 
Vi har to aktuelle saker på planen: Oppgradering av alle garasjetak og legging av ny asfalt gjennom hele 
grenda. I tillegg bør vi legge en konkret plan om oppgradering av lekeplass/fellesområde på Tun 1 og 2 
til generalforsamlingen i 2020. 

3. Status innkjøp skilt og strøkasser v/Kristoffer 
Parkering forbudt-skilt og veinummer-skilt skal kjøpes inn og settes opp. Nye strøkasser kjøpes inn når 
vi har konkret oversikt over antall. Vurderer å overflytte singel fra dagens kasser til de nye på dugnad i 
høst. 

4. Status regnskap v Line/Kristoffer 
Vi er i henhold til budsjett. Avventer faktura fra Akre på sand til sandkassene og svar på en uklar 
faktura fra Guriby. Ny leverandør på strøm til garasjene er valgt fra i høst – Ustekveikja Energi. Vi bør 
sjekke med Nitschke hvilke muligheter som ligger i det nye Power-office programmet – er det penger å 
spare? Vi bør også høre med nabo-grenda hvilket regnskapsbyrå de bruker. 

5. Planlegging høstdugnad v/alle 
Det blir dugnad mandag 14.oktober kl. 17.00. Samme prosedyre med 2 containere fra mandag morgen 
til onsdag morgen. Gjøremål blir generell rydding, bytte singel i strøkassene, rydde i sandkassene, 
rive/fjerne lekestativ og sandkasse på fellesområdet til Tun 1 og 2 og rydding på fellesområdet mot 
nabogrenda. Oppmøte og sosial samling på fellesområdet denne gang. Det er ønske om gode 
kantklippere til dette fellesområdet, vi sjekker opp utstyret som står i boden på Tun 1. 

6. Eventuelt/annet  
Vi bør oppdatere info-skriv til nye beboere som ligger på hjemmesiden. Vi bør vurdere å få inn i 
vedtektsform noe om elbil-ladere og bruk av garasjene til neste generalforsamling. Vi bør også tenke 
på nye styremedlemmer fra Tun 1 og 4 allerede nå.  
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Neste møte blir 16. oktober kl. 20.00 i nr. 58. 
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Gjøremål Eier(e) Tidsfrist Merknad 
Innhente tilbud på oppgradering 

av garasjetak og ny asfalt 
Cecilie 31.12 Sjekk med GDA (firmaet 

som hadde 
fiberopplegget). Line 

sjekker firmaer fra jobb 
og gir beskjed. Ift 

garasjetak kan Henning 
randen kontaktes for 

tilbud. 

Kjøpe nye strøkasser Kristoffer 14.oktober Sjekker konkret antall 

Kjøpe og sette opp skilt Kristoffer Snarest  

Kontakte Nitschke ang Power-
office programmet 

Line Snarest  

Forhøre oss med nabogrenda ang 
regnskapsbyrå 

Jan Olav Snarest  

Containerbestilling og plakat til 
dugnaden 

Line Innen 14.10  

Handle inn brus og øl Cecilie 14.10  

Mail til beboerne om dugnaden Kristoffer  I begynnelsen av oktober  

Info om dugnad på hjemmesiden Jan Olav I begynnelsen av oktober  

Funksjonssjekk på kantklippere i 
boden 

Jan Olav  Innen 14.10  

Oppdatering av info-skriv til nye 
beboere 

Kristoffer  Snarest  


